
Projekt 

1 
 

Protokół Nr: RM.0002.8.2022.JP 

 

Nazwa sesji:  LII Sesja Rady Miejskiej w Hrubieszowie   

Data sesji:  08.08.2022 

Numer sesji:  RM.0002.8.2022.JP 

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala konferencyjna Urzędu Miasta, ul. mjr.  

H. Dobrzańskiego „Hubala" 1  

Godzina rozpoczęcia:  12:00 

Godzina zakończenia:  12:38 

 

Lista radnych obecnych na sesji: 

1. Marian Cisło 

2. Józef Bojarczuk 

3. Leszek Tarnawski 

4. Iwona Świstowska 

5. Artur Danilczuk 

6. Czesława Nowak 

7. Danuta Kowalska 

8. Wiesław Bańka 

9. Anna Naja 

10. Jan Szulakiewicz 

11. Andrzej Guz 

Oprócz radnych na sesji obecni byli: Burmistrz Marta Majewska, Sekretarz Miasta 

Monika Podolak, Skarbnik Miasta Marta Woźnica, radca prawny Mariola Sadowska, 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Frączek, Prezes 

Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Małgorzata Bocheńska, 

Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy Halina Bogatko, Kierownik Zakładu 

Energetyki Cieplnej Artur Szumiata, Kierownik Miejskiej Służby Drogowej Mariusz Biront 

oraz przewodniczący zarządów osiedli,  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Otwarcia L sesji Rady Miejskiej w Hrubieszowie dokonała Przewodniczący Rady 

Miejskiej Anna Naja, która na podstawie listy obecności (w załączeniu) stwierdziła 

prawomocność obrad oraz powitała zebranych i oglądających obrady przez internet. 
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2. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący A. Naja poinformowała, że sesja została zwołana na wniosek 

Burmistrz M. Majewskiej w trybie artykułu 20 ustęp 3 ustawy o samorządzie gminnym  

i zapytała czy wnosi o zmianę proponowanego porządku obrad. W wobec braku wniosku 

stwierdziła przejęcie porządku obrad.     

3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad 

udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom niewymienionym  

w art. 42 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. - Karta Nauczyciela, zatrudnionym  

w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Miejską Hrubieszów 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Prawa i Administracji radny M. Cisło 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Burmistrz M. Majewska przedstawiła pozytywne opinie związków zawodowych: 

Organizacji Międzyzakładowej NSZZ „Solidarność” Pracowników Oświaty i Wychowania  

w Hrubieszowie, Zarządu Oddziału Powiatowego Związku Nauczycielstwa Polskiego  

w Hrubieszowie oraz Zarządu Wojewódzkiego Forum Związków Zawodowych w Lublinie  

w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Wiesław Bańka Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 



Projekt 

3 
 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji Parafii Rzymsko 

-Katolickiej p.w. Matki Bożej Nieustającej Pomocy w Hrubieszowie na wykonanie robót 

budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków województwa lubelskiego 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Burmistrz M. Majewska. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.   

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Danuta Kowalska Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu 

Projekt uchwały w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania  

i wykupu wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta Marta Woźnica.  

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny Józef Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Andrzej Guz 

W dyskusji radny A. Guz zapytał czy przyjęcie procedowanej uchwały jest dla miasta 

korzystniejsze niż ewentualne zaciągnięcie kredytu oraz czy emisja obligacji nie będzie 

kosztowniejsza i czy zaspokoi potrzeby miasta? 

W odpowiedzi Skarbnik Miasta Marta Woźnica zauważyła, że sama kwota 

zobowiązania jest niezmienna i wynosi 10 mln złotych, czyli tyle ile zostało zaplanowane  

w uchwale budżetowej na 2022 rok w drodze kredytu komercyjnego, natomiast aktualnie 

proponowane jest pozyskanie tej kwoty poprzez emisję obligacji, więc wysokość 

zobowiązania finansowego się nie zmienia.  

Dodała, że trudno jest określić jakie będzie oprocentowanie obligacji ponieważ miasto 

będzie musiało ogłosić konkurs na ich emisję oraz, że kredyt także byłby zaciągany w drodze 

przetargu.  

Podkreśliła, że procedowana uchwała nie proponuje zaciągania nowych, innych niż 

zaplanowane zobowiązań finansowych a jedynie zmianę ich formy. 

Radny A. Guz zapytał czy w uchwale chodzi o to, żeby miasto miało korzystniejszy 

wybór i tzw. drugą, korzystniejszą ścieżkę finansowania.   

Skarbnik Marta Woźnica odpowiedziała, że emisja obligacji jest bardziej elastycznym 

instrumentem finansowym, podkreślając, że miasto liczy na większą konkurencyjność przy 

ogłoszeniu konkursu na emisję obligacji niż w przypadku ogłoszenia przetargu o udzielenie 

kredytu w związku ze spodziewanym większym zainteresowaniem konkursem na emisję 

obligacji i większą konkurencyjnością a w konsekwencji uzyskaniem niższego 

oprocentowania.     

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją 

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.    
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Anna Naja Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały 

budżetowej na rok 2022 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.    

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Andrzej Guz Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 
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Iwona Świstowska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wieloletniej 

prognozy finansowej 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta M. Woźnica. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.    

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Iwona Świstowska Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Artur Danilczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 
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Danuta Kowalska Jestem za 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych na lata 2022 - 2028 

dla Gminy Miejskiej Hrubieszów” 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Naczelnik A. Frączek. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju i Promocji Miasta radny J. Bojarczuk 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

Osoby proszące o głos 

Marta Majewska 

Jan Szulakiewicz 

W dyskusji radny J. Szulakiewicz zapytał o przyczyny występujących różnic w ilości 

zużycia wody pomiędzy wodomierzem głównym a wodomierzami zainstalowanymi  

w poszczególnych mieszkaniach danego bloku skutkujących naliczaniem dopłat. Zapytał 

ponadto, kto jest właścicielem wodomierza głównego.  

Przewodniczący A. Naja zauważyła, że radny powinien złożyć interpelację w tej 

sprawie. 

Burmistrz M. Majewska przypomniała, że podobne zdarzenia miały już miejsce  

w przeszłości i poprosiła Prezes M. Bocheńską o wyjaśnienie tego problemu.    

Prezes M. Bocheńska poinformowała, że właścicielem wodomierza głównego jest 

PGKiM dodając, że wszelkie instalacje poza nim należą do spółdzielni i wspólnot 

mieszkaniowych lub mieszkańców. Podkreśliła, że jej odpowiedzialność kończy się na 

wodomierzu głównym i przypomniała, że w przypadku podejrzeń o niewłaściwe działanie 

wodomierza w mieszkaniu jest on demontowany i wysyłany do Urzędu Miar, który 

przeprowadza badanie i sprawdza czy działa on prawidłowo.  

Radny J. Szulakiewicz powiedział, że spisuje swój wodomierz co miesiąc oraz, że 

wodomierze były wymieniane na nowsze ale w dalszym ciągu występują różnice pomiędzy 

sumą wskazań poszczególnych wodomierzy w mieszkaniach a wskazaniem wodomierza 

głównego. 

Prezes M. Bocheńska powiedziała, że mieszkańcy bloków ponoszą odpowiedzialność 

zbiorową.  

Wobec braku innych pytań i głosów w dyskusji Przewodniczący A. Naja zamknęła ją  

a następnie przeprowadziła imienne głosowanie w którym uchwała została przyjęta 

jednogłośnie.    
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuje się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Artur Danilczuk Jestem za 

Józef Bojarczuk Jestem za 

Leszek Tarnawski Jestem za 

Danuta Kowalska Jestem za 

Jan Szulakiewicz Jestem za 

Wiesław Bańka Jestem za 

Andrzej Guz Jestem za 

Iwona Świstowska Jestem za 

Marian Cisło Jestem za 

Anna Naja Jestem za 

Czesława Nowak Jestem za 

9. Zamknięcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej A. Naja zamknęła LII sesję o godz. 12:38. 

Materiał wideo z LII dostępny jest na stronie internetowej Urzędu Miasta Hrubieszów. 

 

             Protokolant:                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

             /-/ Janusz Policha                                                   /-/ Anna Naja 

Inspektor ds. obsługi Rady Miejskiej 

      i jednostek  pomocniczych 

 

 

 


